
Notulen van de Algemene Ledenvergadering Godfried Bomans Genootschap 
 

Zaterdag 13 april 2024 
In Sociëteit Vereeniging te Haarlem 

 
Aanwezig 69 personen, waarvan 52 leden. 

 
1. De voorzitter heet de aanwezigen welkom op de 100ste bijeenkomst. Het bestuur heeft 

moeite gedaan de bijeenkomst in het Literatuur Museum plaats te laten vinden, maar 
door kosten en communicatieproblemen kon dat niet doorgaan. De voorzitter heeft geen 
aanwijzingen gevonden dat Godfried in Sociëteit Vereeniging is geweest, maar van vader 
Bomans is wel zeker dat hij er over de drempel is gestapt. De voorzitter geeft enkele 
voorbeelden.   

2. Hierna opent de voorzitter de Algemene Leden Vergadering. Hij verwijst voor een 
jaaroverzicht naar de Godfried van voorjaar 2024. Het plan is dit jaar weer twee 
Godfrieds en twee bijeenkomsten te houden en een eindejaarsgeschenk uit te geven. Hij 
verklapt dat in het najaar Arjan Peters komt spreken en het eindejaarsgeschenk 
onbekende geluidsopnames van Godfried Bomans zal bevatten. 

3. De penningmeester meldt dat het Genootschap op dit moment 252 leden telt. 
Vervolgens doet hij verslag van het afgelopen jaar en geeft een toelichting op het 
Financieel Overzicht 2023. 

 

RESULTATENREKENING  2023 
ONTVANGSTEN € UITGAVEN € 

Contributies 7.611 Bijeenkomsten 4.320 

Verkoop uitgaven 557 Drukwerk 3.935 
Lunches 2.131 Bestuurskosten 3.554 

Nadelig Saldo 1.975 Diverse kosten 465 
    

Totaal 12.274 Totaal 12.274 

 

Het jaar 2023 is geëindigd met een negatief resultaat van € 1.975. 
Een verlies van c.a. € 600 was begroot, de kosten hoger dan begroot zijn veroorzaakt 
door: 
 
Boeken 
Minder Omzet                      €     593 
Meer printkosten boeken     -      602 
Meer printkosten overig      -        63 
TOTAAL                           € 1.258     
 
Bestuurskosten  
Notariskosten statuten        €     619 
Overige bestuurskosten       -    -136 
TOTAAL                            €   483 
 
Overige kosten                   €  - 349 



 
Totaal meer kosten dan begroot: €  1.392     

 
 
4. De heer Van der Hoeven doet verslag van de bevindingen van de kascommissie die op 23 

maart 2025 akkoord is gegaan met de jaarrekening 2023 en adviseert de vergadering 
decharge te verlenen aan het bestuur, hetgeen geschiedt door acclamatie.  

5. Naar aanleiding van het overzicht van de penningmeester legt de voorzitter de vraag voor 
te bezuinigen op Godfried, bijeenkomsten of eindejaarsgeschenk of de contributie te 
verhogen. Enkele leden geven hun mening. Mevrouw Van Egmond is niet tegen een 
contributieverhoging van 10 of zelfs 15 euro per jaar. De heer Van Velzen vaagt zich af 
waarom er moet worden bezuinigd als er nog meer dan 7500 euro in kas is. De voorzitter 
antwoordt dat het al jaren het beleid is dit bedrag in stand te houden om een jaar zonder 
contributie te kunnen overbruggen. De heer Pekelder stelt voor de Godfried en eventueel 
het eindejaarsgeschenk digitaal te versturen. Daarover is al eerder gesproken, maar het 
merendeel der leden wil graag een papieren Godfried. Mevrouw Van der Mark oppert de 
Godfried uit te delen op de bijeenkomsten en de afwezigen leden het blad na te sturen. 
De heer Dekker vraagt zich af of het blad op dunner papier gedrukt kan worden. De 
voorzitter zegt dat dat weinig effect zal hebben, omdat PostNL een vast tarief hanteert 
voor verzendingen tussen 100 en 35o gram. Een Godfried van minder dan 100 gram is 
onmogelijk. De heer Van Koningsbruggen stelt voor de contributie te verhogen plus 1 
euro voor een noodfonds. De heer Schelberg meldt dat bij een ANBI-status een deel van 
de contributie aftrekbaar is. Hij stelt tevens een meerjarencontributie voor. De heer 
Teengs meldt dat de hogere verzendkosten te maken heeft met onduidelijke regels van 
PostNL en dat het moeilijk is met de helpdesk in contact te komen. De heer Monquil 
biedt als lid van de ondernemingsraad van PostNL aan te bemiddelen voor het versturen 
van pakketten. Over het algemeen is het merendeel van de aanwezige leden voor een 
contributieverhoging in 2025, en tegen een digitaal periodiek. De diverse meningen 
gehoord hebbende, zegt het bestuur in het najaar met een definitief voorstel te komen.  

6. Rondvraag. Mevrouw Feilzer vraagt zich af op het Genootschap de 200ste bijeenkomst 
nog wil vieren. De voorzitter zegt dat alle genootschappen moeite hebben jonge leden 
aan te trekken. Het blijkt dat waar ouderen zijn geen jongeren komen en waar jongeren 
samenzijn ouderen afwezig zijn. De heer Van Koningsbruggen oppert Tiktok-filmpjes te 
maken voor jongeren om zo ook de jeugd te betrekken.  

7. De voorzitter sluit de Algemene Ledenvergadering en kondigt de spreker Peter van 
Zonneveld aan.  

 
 


